
  

   

Overleg met minister: onderzoeksresultaten 

grotendeels voldoende 

  

 

 

Een dag eerder dan gepland, op 6 juli 2023, heeft bestuurlijk overleg 

plaatsgevonden over de Gnephoek. Daarin presenteerde gemeente Alphen 

aan den Rijn aan o.a. Minister de Jonge, de Provincie Zuid-Holland en het 

Hoogheemraadschap van Rijnland de resultaten van onderzoeken die sinds 

oktober 2022 hebben plaatsgevonden. Die onderzoeken betroffen o.a. 

bodemgesteldheid, watersysteem, ecologie, mobiliteit, wonen en voorzieningen 

en cultuurhistorie. De resultaten ('Contouren') zijn naar verluid door de 



aanwezigen grotendeels voldoende bevonden om een volgende stap te zetten. 

De Minister zal mogelijk deze week de Tweede Kamer per brief informeren en 

om reactie vragen. Wij ontvangen daarna ook de presentatie en zullen die met 

onze leden delen. De Provincie gaat een integrale beoordeling voorbereiden. 

Als de provincie in het najaar akkoord zou gaan, dan zijn de 'Contouren' 

uitgangspunt voor een te maken Masterplan door de gemeente. Daarmee is 

eventuele bebouwing van de Gnephoek een stap dichterbij gekomen. 

Dijkgraaf Rogier van de Sande heeft in NRC wel gewaarschuwd voor de slappe 

bodem en aangegeven slechts onder 'cruciale' voorwaarden akkoord te kunnen 

gaan met bebouwing in de Gnephoek. En ook nieuwbakken 

waterschapbestuurder Henk Hazenoot (BBB) waarschuwt in het AD voor de 

gevolgen van bouwen op veengrond en wil een stem hebben in de 

plannenmakerij omtrent de Gnephoek. 

 

Gnephoek als bouwlocatie in provinciaal akkoord, reactie MHHNH 

 

 

 

Eerder nam de nieuwe coalitie in Zuid-Holland, van BBB, VVD, CDA, 

GroenLinks en PvdA, in het akkoord de Gnephoek op als mogelijke 

bouwlocatie. Wel nog steeds onder voorwaarden. Bekijk de reactie van MHHNH in 
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de media >> 

De provincie roept overigens burgers op om mee te praten over het beleid. 

Bekijk de oproep op Facebook en laat uw stem horen. 

 

Gesprek met de gemeente Alphen aan den Rijn 

Op maandag 10 juli heeft een gesprek plaatsgevonden van MHHNH met Peter 

Klompen (Programmamanager Gnephoek en Noordrand) van de gemeente 

Alphen aan den Rijn. 

 

Aan de hand van een presentatie heeft hij ons ingelicht over de 'Contouren' die 

in het bestuurlijk overleg op 6 juli gepresenteerd zijn. Enkele punten hieruit:  

• Er is in elk geval nog één, belangrijk obstakel en dat is de financiering 

van m.n. de infrastructuur. Op de eerdere aanvraag van € 50 M bij het 

Rijk is nog geen goedkeuring verleend. 

• De rode contourlijnen omvatten nu een ingevuld gebied van 200 ha. Dat 

is veel groter dan de 84 ha van adviseur Wim Kuijken. 

• De contourlijnen liggen opnieuw tegen het cultuurhistorische lint van 

Landlustweg/Lagewaard 

• Hoewel er (voorlopig) geen sprake is van een grote bypass, is er wel 

degelijk ruimte voor gereserveerd op een van de plattegronden. Ook in 

de Noordrand. 

• De gemeente gaat nog steeds uit van 5.500 woningen, maar dit aantal 

staat niet vast. 

• Bij bouw zal worden uitgegaan van de Alphense norm voor de hoogte 

(max. 5 verdiepingen hoog), maar ook enkele hogere accenten moeten 

niet worden uitgesloten. 

• De gemeente gaat uit van 30% sociale bouw. (MHHNH: De provincie 

stelt in het coalitieakkoord dat 40% sociale huur voor nieuwbouw de 

norm moet zijn.) 
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• De gemeente claimt dat het extra verkeer geen overlast gaat 

veroorzaken op N11 en N207. Wel zijn er wat aanpassingen van 

kruispunten nodig, bijvoorbeeld die van Kruisweg/Herenweg. 

Algemene tendens in het gesprek was dat zaken niet letterlijk genomen moeten 

worden, omdat de detailinvulling pas in volgende stappen aan de orde komt. 

MHHNH heeft echter de zorg geuit dat met een akkoord op een concept met 

veel onzekerheden wel degelijk een trein in gang gezet wordt die niet meer te 

stoppen is. En dat moeilijk later aan te geven is wat letterlijk genomen moest 

worden en wat niet. 

 

Alle hulp nog steeds welkom 

Onze vereniging krijgt steeds meer hulp, van leden en ook van andere 

organisaties, en dat is prettig. Toch kan MHHNH nog steeds elke hulp 

gebruiken. Wij roepen leden op zich te melden als zij ad hoc of structureel iets 

voor de vereniging willen doen. Ook eenmalig. U verplicht zich tot niets! U kunt 

zich aanmelden bij Ruud Hanou, Nathalie Klaassen of Marieke Kraan via 

info@maakhethartniethard.nl. 

 

Maakhethartniethard.nl 

   

 

 

MHHNH op Facebook  

Klik op onderstaande link en "like" het.  

https://m.facebook.com/Maak-het-HART-niet-HARD-187597238820132/ 

  

Vereniging Maak Het Hart Niet Hard - info@maakhethartniethard.nl - 

IBAN NL36INGB0659376563 
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Bezoek de website  
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